
1/2 

 

Zápis z 1. schůze Kontrolního výboru Zastupitelstva města Černošice č. KV 1/2019,  

která se uskutečnila dne 27. března 2019 od 19 hod. v místnosti č. 13 budovy MěÚ 

Černošice na adrese Riegrova 1209, Černošice  

Přítomni: Tomáš Jandura (předseda výboru), Barbora Ullrichová, Michal Strejček, Václav 

Řepa, Jakub Špetlák, Zuzana Bacíková (tajemnice výboru)  

Omluveni: Karel Müller, Josef Kraus, Jiří Škoda, Přemysl Mališ 

Viz příloha zápisu – Prezenční listina  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Předseda výboru přivítal přítomné, všichni se navzájem představili a dále se výbor zabýval 

následujícími body:  

Program jednání:  

1) Shrnutí náplně činnosti výboru v minulých letech. 

2) Okruhy činností, kterými by se měl výbor do budoucna zabývat. 

3) Činnost tajemnice výboru.  

4) Postup práce výboru, výstupy. 

5) Frekvence svolávání schůzí výboru.  

 

1) Předseda výboru uvedl, že v minulosti se kontrolní výbor zabýval zejména kontrolou 

veřejných zakázek. Jako příklad uvedl kontrolu stavby Vily Tišnovských (nová radnice). 

Dále odkázal na zápisy ze schůzí výboru z minulého volebního období, které členům 

výboru, pokud o to budou mít zájem, pošle emailem. (Bylo zjištěno, že na webových 

stránkách města nejsou zápisy zveřejněny)  

   

2) Předseda výboru vyzval přítomné, aby navrhli témata, kterými by se měl výbor zabývat. 

Sám spatřuje největší problém ve veřejných zakázkách, které jsou realizovány tzv. 

pouze za peníze města (není dotace). Tyto veřejné zakázky jsou předražené, realizují se 

vícepráce, které jsou součástí předmětu zakázky apod. proto by doporučoval kontroly 

zaměřit tímto směrem.  

 

Předseda a členové výboru navrhují prozatím tato témata kontrol:  
 

a) Veřejná zakázka „Nová radnice - rekonstrukce a přístavba budovy č.p. 259“ a „Nová 

radnice – rekonstrukce č.p. 259 – dokončení hrubé stavby“  – zde by se jednalo o 

pokračování v započaté kontrole v minulém období, otázkou je, zda čekat na 

dokončení stavby nebo vzhledem k tomu, že se stavba již chýlí ke konci a nelze 

očekávat, že by došlo k zásadním změnám, pokračovat v kontrole již nyní. 

  

b) Veřejná zakázka „Stavební úpravy a přístavba objektu č.p. 404 ZUŠ v Černošicích“ – 

ve veřejné zakázce dochází k navýšení ceny, které se zdá neodůvodněné.  

 

 

c) Pozemky kolem vrtů (zdrojů pitné vody) na pozemcích p. S. a p. K. – vrty byly 

oploceny, je to černá stavba, na níž byla čerpána dotace (dotace na revitalizaci vrtu). 

Věc byla opakovaně v jednání zastupitelstva. V současné době vedení města věc 

konzultuje s právním odborem. Výbor vyčká, jaké budou závěry.  
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d) Registr smluv – v jiných obcích je naplňování zákona č. 340/2015 Sb. o registru 

smluv spojeno s problémy, proto by bylo zajímavé zkontrolovat, jak je zákon 

naplňován městem.  

 

e) Pic-nic – stavba stánku s občerstvením ve Sportparku Berounka – opakovaně bylo v 

jednání zastupitelstva, zatím město věc řeší odebráním č.p. a naplňováním 

Pachtovní smlouvy s majitelem stánku. Výbor vyčká, jak se věc bude vyvíjet.  

 

f) Další náměty: Zveřejňování podkladů před jednáním zastupitelstva – často nejsou 

materiály k dispozici včas; někdy jsou v usnesení zastupitelstva slučovány 

dohromady věci, o nichž by se mělo rozhodovat odděleně; audiozáznamy ze 

zasedání zastupitelstva jsou zveřejňovány se značným zpožděním (i třeba měsíc). 

             

3) Činnost tajemnice výboru. 

Tajemnice výboru bude zajišťovat servisní věci a administrativu pro činnost výboru. Tj. 

konkrétně vyhotovování zápisu (po vyhotovení návrhu zápisu jej pošle všem přítomným 

členům k případnému doplnění či připomínkování, následně zašle všem členům výboru 

konečné znění zápisu), zajišťuje dle pokynů výboru veškerou dokumentaci, kterou si výbor 

vyžádá pro provedení kontroly.  

 

4) Postup práce výboru.  

Bylo by vhodné, aby členové výboru měli k dispozici v dostatečném předstihu podklady k 

jednání výboru. 

Výstupy z jednotlivých kontrol by měly být presentovány na zastupitelstvu předsedou výboru, 

který by zároveň formuloval návrh konkrétního usnesení ke schválení zastupitelstvu.    

 

5) Předseda výboru sdělil, že stanovení fixních termínů schůzí výborů považuje s ohledem 

na pracovní vytíženost jeho členů za nevyhovující. Proto bude svolávat schůze po dohodě se 

všemi členy, a to cca 14 dní před plánovaným termínem schůze. Nejvhodnějším dnem v 

týdnu se jeví středa.   

 

Úkoly: nebyly uloženy konkrétní úkoly  

 

 

Zápis vyhotovila: Zuzana Bacíková  

Ověřovatelem zápisu: Tomáš Jandura  

  

 


